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ÅRSMØDE 2024 

REFERAT 
 

Afholdt tirsdag den 12. marts 2024 i Støberihallen kl. 17.00 med kort indledende orientering 

om Udviklingen i Hillerød Kommune ved borgmester Kirsten Jensen. 

 

 

Dagsorden 

 

1. Valg af dirigent  

2. Bestyrelsens beretning til godkendelse  

3. Regnskab 2023 til udtalelse  

4. Fremtidig virke – orientering  

5. Indkomne forslag  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer  

7. Valg af suppleanter 

8. Eventuelt  

 

 

Pkt. 1  

Til dirigent blev valgt John Ibsø. 130 stemmeberettigede medlemmer var tilstede.  

 

 

Pkt. 2. 

Formanden gennemgik bestyrelsens beretning. Beretningen kan læses på hjemmesiden. 

 

Der blev stillet enkelte spørgsmål i forbindelse med beretningen:  

 

Følger Ældre Sagen med i det lokale politiske arbejde? 

Afgiver det ældrepolitiske udvalg høringssvar i mulige sammenhænge? 

Formanden svarer, at bestyrelsen bestemt følger det lokale politiske arbejde, bl.a. gennem 

kontakt med kommunens administrative ledelse, med Omsorgs- og Livskraftudvalget, hvor 

bestyrelsen deltog i møde med udvalget i oktober måned, og ved kontakt med alle de lokale 

politiske partier. 

Bestyrelsens arbejde har fokus på plejehjem og seniorboliger. 

 

Ældre Sagen har ret til at afgive høringssvar – men er ikke en part, som kommunen skal høre, 

som f.eks. Hillerød Seniorråd.  
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Har Ældre Sagen glemt GrønnegadeCentret? 

Formanden svarer, at det har Ældre Sagen ikke, men i forhold til afholdelse af årsmøde og 

diverse arrangementer ønsker Ældre Sagen fortsat at benytte Støberihallen med de faciliteret, 

der er her. 

 

Ældre Sagen samarbejder gerne med GrønnegadeCentret og i dette samarbejde afholdes (og 

er afholdt) forskellige arrangementer om tilværelsen med demens, hvor næste arrangement er 

emnet ”Når familien rammes af en demenssygdom”, se invitation på hjemmesiden. 

I dette samarbejder, som kaldes ”Seniorinitiativet” deltager Alzheimerforeningen, Hillerød 

Kommune, GrønnegadeCentret og Ældre Sagen.  

 

Spørgsmål – eller snarere opfordring til at Ældre Sagen genoptager den tidligere torsdagskreds 

(eller lignende møder), hvor man mødtes om forskellige emner hver 14. dag. 

Formanden opfordrer til, at hvis der er ildsjæle, som har mod på at lave en ny ”torsdagskreds” 

hører bestyrelsen gerne herom. 

 

Beretningen blev herefter enstemmigt godkendt. 

 

 

Pkt. 3  

Kasserer John Oddershede gennemgik regnskabet, som forelægges Årsmødet til udtalelse. 

Regnskabet er revideret og godkendt af Ældre Sagens hovedkontor. 

Kassereren bemærkede, at der i 2023 blev afholdt rigtig mange arrangementer, hvilket tydeligt 

fremgår af udgifter og indtægter i regnskabet. 

 

Det blev stillet et par uddybende spørgsmål i forbindelse med regnskabet om bidrag fra 

Hillerød Kommune og om afholdelse af kørselsudgifter. 

 

Årsmødet tog regnskabet til efterretning. 

 

 

Pkt. 4  

Formanden orienterer kort om, at bestyrelsen har samme fokusområder som hidtil, jfr. 

beretningen, og nævnte, at planerne for det fremtidige virke bl.a. er følgende: 

 

Ældrepolitik 

Lokalforeningen arbejder videre følgende lokale ældrepolitiske fokusområder: 

 

Opfølgning på de 4 fokusområder: 

• Plejehjemspladser 

• Hjemmeplejen - teams  

• Kapaciteten på Sundhedscenteret 

• Udviklingen i seniorbofællesskaber. 
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Hertil kommer 

• Fortsat samarbejde med Hillerød Kommune 

• Fortsat dialog med alle politiske partier 

• Fortsat samarbejde i ”Seniorinitiativet” 

 

  

Arrangementer/aktiviteter, eksempler 

Lokalforeningen fortsætter med at arrangere traditionelle foredrag, ture, udflugter m.v., 

ligesom der er temamøder, virksomhedsbesøg, IT-hjælp samt tilbud for mænd som 

Herreværelset og madklub for mænd. Herreværelset er kommet rigtig godt fra start i 2023. 

Endvidere tilbud om træning og motion, ude eller inde. 

 

Sociale aktiviteter, eksempler 

Besøgstjenesten og Bisidderordningen er fortsatte tilbud sammen med ny tilbud om 

Tryghedsopkald samt støtte ved Demensvejleder. 

 

I projektet ”Generationsmøder” er der aktuelt en frivillig børnehaveven og lokalforeningen vil 

søge at udvikle dette med flere børnehaver. 

I samarbejde med Biblioteket er projekt Bogvenner. 

 

Forslag om arrangementer og aktiviteter er meget velkomne. 

 

 

Pkt. 5  

Ingen forslag modtaget.  

 

 

Pkt. 6 

Valg af 5 bestyrelsesmedlemmer.  

På valg var: 

 

Vibeke Dyrelund genopstillede 

Lars Bo Andersen genopstillede 

Grethe Ravn Mortensen genopstillede 

Inge Espensen genopstillede 

 

Poul Jensen, som er indtrådt som suppleant for René Hamberg, stillede op i den resterende 

valgperiode 

 

Der meldte sig ikke flere kandidater til de 5 bestyrelsesposter, hvorfor der blev ikke afholdt 

skriftlig afstemning. 

 

De 4 førstnævnte blev valgt for en 2-årig periode og Poul Jensen for 1 år. 
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Pkt. 7  

Som suppleanter for et år stillede følgende op: 

 

Lene Hjortskov genopstillede 

Erik Ingerslev  stillede op 

 

Som ny kandidat præsenterede Erik Ingerslev sig. 

 

Der meldte sig ikke yderligere kandidater, hvorfor der blev ikke afholdt skriftlig afstemning. 

Begge blev valgt for 1 år. 

 

Dirigenten aftalte med de opstillede, at Lene Hjortskov er 1. suppleant og Erik Ingerslev 2. 

suppleant. 

 

 

Pkt. 8 

Evt.  

Her var ingen spørgsmål. 

 

 

Dirigenten og formanden takkede for i dag, og for god ro og orden. 

 

Årsmødet sluttede med spisning.  

 

 

Referent 

Lene Jørgensen 


